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Nuorisovaltuuston kokous 
 

Aika: 17.02.2021,  16.30 
 
Paikka                           Etäkokous 
 
Jäsenten läsnäolo: 
  
 

Hakala Rasmus pj ☒ 

Halen Tua, vpj, poistui 17.20 ☒ 

Hamarila Viivi, saapui 16.54  ☒ 

Kontiokorpi Enni ☒ 

Koskinen Eino ☒ 

Lisinen Veeti ☐ 

Majabacka Maia ☒ 

Noponen Kaarlo sihteeri ☒ 

Nummila Mimosa, poistui 

18.40  
☒ 

Paju Petteri, poistui, 18.13 ☒ 

Puranen Katrina ☒ 

Sirkiä Erika, poistui 18.03  ☒ 

Tammi Otto ☒ 

Toikka Iina ☐ 

Tuominen Elsa ☒ 

 
 
Muut osallistujat: 

Gustafsson Åsa            Kummivaltuutettu, poistui 17.20 
Heimo Eemil                 Nuva-ohjaaja, poistui 18.38 
Sirkiä Hanna                 Kummivaltuutettu, poistui 17.56 
 
 
 
Käsiteltävät asiat 

 
1  Kokouksen avaus 
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Ehdotus: Puheenjohtaja avaa kokouksen. 
 
 
 

                   Päätös 15§:    Kokous avattiin ajassa 16.31. 
 
  
  

 
2  Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

 
 

Ehdotus:  Todetaan läsnäolijat, laillisuus ja päätösvaltaisuus. 
 
 
 
  

Päätös 16§:     Todettiin läsnäolijat, laillisuus ja päätösvaltaisuus. 
 
 
 
 

3  Pöytäkirjantarkistajien valinta 

 
 

Ehdotus: Nuorisovaltuusto valitsee keskuudestaan kaksi 
pöytäkirjantarkastajaa. 

 
 
  

 
Päätös 17§:    Valittiin valtuutetut Tuominen Elsa ja Kontiokorpi Enni. 
 

    
 

4  Esityslistan hyväksyminen    

 

Ehdotus: Hyväksytään esityslista.   
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                  käsittely:         Eino Koskinen ehdottaa, että siirretään kummivaltuutettujen 

kuulumiset kohdasta 12, kohdaksi viisi. Rasmus Hakala 
kannattaa. 

 
 
 
 

Päätös 18§:    Siirretään asiakohta 12, kummivaltuutettujen kuulumiset, 
asiakohdaksi 5. 

 

 
 

5  Kummivaltuutettujen kuulumiset 

  
         Ehdotus:       Kuullaan kummivaltuutettujen kuulumiset e 

 
                 Käsittely:         Åsa Gustafsson kertoo, että valtuuston puheenjohtaja perui 
                                     helmikuun valtuustonkokouksen. Åsa Gustafsson kertoo, että 
                                     Kaarinan koronatilanne on parempi kuin lähikunnissa. Kaarina  
                                     pyrkii mahdollisiin järjestelyihin koronatilannetta katsoen. Åsa  
                                     Gustafsson kertoo, että kuntavaalit ovat 18.4. Åsa Gustafsson 
                                     kertoo olevansa hyvin iloinen, että nuorisovaltuustossa ollaan  
                                     aktiivisia esimerkiksi mopotallin muodossa. Hanna Sirkiä toivoo,  
                                     että vaalit järjestettäisiin. Hanna Sirkiä mainitsee, että  
                                     Valkeavuoren koulun viereen tulevan palloiluhallin tulisi 
                                     valmistautua ensi vuoden alussa ja koko Valkeavuoren kampuksen 
                                     alue vuonna 2024. 
 
 
                     Päätös 26§:    Nuorisovaltuusto merkitsee asiat tietoonsa saatetuksi.  

 
 

6  Mopotalli  

  
         Ehdotus:      Keskustellaan mopotallin tilanteesta 

                  
                 Käsittely:          Eino Koskinen esitti mopotalliin liittyvän esitelmän. Rasmus  
                                     Hakala ehdottaa, että mopotallista tehtäisiin aloite vapaa-ajan 
                                     lautakuntaan tai tekniseen lautakuntaan. Rasmus Hakala myös 
                                     ehdottaa työryhmän perustamista mopotallia varten. Valtuutetut  
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                                     Otto Tammi, Kaarlo Noponen, Eino Koskinen ja Maia Majabacka 
                                     ovat kiinnostuneita työryhmään osallistumisesta. Tämän lisäksi  
                                     kummivaltuutettu Åsa Gustafsson on kiinnostunut asiasta. 
 
                
 
                     Päätös 19§:    Perustetaan työryhmä ajamaan mopotallin perustamista Kaarinaan. 
 
   

  

7  Nuorisovaltuuston vaalit  

  
         Ehdotus:       Käydään läpi nuorisovaltuuston vaalien järjestelyjä 
                                     
 
                Käsittely:         Rasmus Hakala kertoo, että vaalit ovat luultavasti Webropol-  
                                     palvelussa. Hanna Sirkiä kysyy, onko Kaarinan kaikkiin  
                                     yläkouluihin lähetetty Wilma-viesti vaaleihin ehdolle 
                                     asettautumisesta. Eemil Heimo kertoo, että Piikkiön 
                                     yhtenäiskoulussa viesti lähetetään päivä kokouksen jälkeen.  
                                     Rasmus Hakala kertoo, että Nuorisovaltuuston vaalit pidetään 
                                     viikon 16 arkipäivien aikana. Rasmus Hakala kertoo  
                                     nuorisovaltuuston käyttävän mahdollisesti rahaa vaalien 
                                     mainontaan. Maia Majabacka kysyy, miten ja kuinka paljon 
                                     vaaleja mainostetaan. Rasmus Hakala kertoo selvittävänsä asian 
                                     kokouksen jälkeen. Eino Koskinen kysyy, miten nuorisovaltuuston 
                                     äänimäärät tullaan julkaisemaan. Eino Koskisen mielestä ääniä ei 
                                     tulisi julkaista, mutta ehdokkaille äänet tulisi antaa pyydettäessä. 
                                     Rasmus Hakalan mielestä äänet pitäisi olla julkisia. Hanna Sirkiä 
                                     on samaa mieltä. 
 
 
 
 
                     Päätös 20§:     Nuorisovaltuuston vaalit järjestetään 12.-16.4. 
 
 
 

8  Liikuntatyöryhmä  

  
         Ehdotus:       Liikuntatyöryhmä esittää valmistelemansa esityksen 
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                 Käsittely:          Liikuntatyöryhmän esitys esitettiin 26.1. Kaarinan liikkumista 
                                     edistävälle työryhmälle. Valtuutetut Eino Koskinen ja Kaarlo 
                                     Noponen esittivät esitelmän nuorisovaltuustolle. 
 
 
 
 
                    Päätös 21§:     Valtuutetut Eino Koskinen ja Kaarlo Noponen esittivät 
                                     liikuntatyöryhmän esityksen. 
 
 

9  Nuorisovaltuuston kunnallisvaalipaneeli  

  
         Ehdotus:       Pohditaan kunnallisvaalipaneelin järjestämistä 

 
                  
                 Käsittely:        Rasmus Hakala ehdottaa, että nuorisovaltuusto voisi tehdä  
                                     kunnallisvaalipaneelin. Rasmus Hakala pohtii, että vaalipaneeli 
                                     voisi olla etänä, niin että lukiolaiset seuraisivat koulussa. Eino 
                                     Koskinen, Elsa Tuominen ja Maia Majabacka ovat kiinnostuneita 
                                     paneelin järjestämisestä. Hanna Sirkiä miettii, että paneeli tulisi 
                                     videoida, jotta sitä voitaisiin hyödyntää myös muualla kuin lukiossa. 
                                     Kaarlo Noponen lisää, että paneelin voisi pitää jälkilähetyksenä, ja 
                                     laittaa esimerkiksi Kaarinan lukion Youtube-kanavalle. Rasmus  
                                     Hakala ehdottaa, että paneelista kiinnostunut ryhmä pitäisi 
                                     kokouksen mahdollisimman pian. 
 
 
 

 Päätös 22§:      Perustettiin työryhmä järjestämään vaalipaneelia. 
 
 
 

10  Nuorisovaltuuston kysely  

  
         Ehdotus:       Mietitään opiskeluun ja nuorten hyvinvointiin liittyvän kyselyn 
                                     tekemistä 
 
 
                 Käsittely:        Rasmus Hakala kertoo, että korona-aikana monilla nuorilla on 
                                    mennyt huonosti. Rasmus Hakala ehdottaa, että nuorille 
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                                    järjestettäisiin hyvinvointikysely. Kyselyyn vastanneiden kesken  
                                    voitaisiin arpoa palkinto. Rasmus Hakala kertoo, että toisena 
                                    vaihtoehtona on pitää pelkästään arvonta. Maia Majabacka pitää 
                                    arvonnan järjestämistä hyvänä, jotta saadaan nuorisovaltuuston 
                                    toiminta useampien ihmisten tietoon. Eino Koskinen miettii, että  
                                    kyselyyn voisi lisätä muistutuksen nuorisovaltuuston vaaleista. 
                                    Rasmus Hakala ehdottaa, että äänestetään siitä, että järjestetäänkö  
                                    kysely ja arvonta vai pelkästään arvonta. Äänestyksessä Kyllä-ääni 
                                    tarkoitti vain arvonnan järjestämistä ja ei-ääni kyselyn ja arvonnan 
                                    järjestämistä. Äänet jakautuivat niin, että Kyllä sai 2 ääntä ja Ei sai 
                                    9 ääntä. Rasmus Hakala kertoi laittavansa linkin kyselyä 
                                    suunnittelevaan ryhmään WhatsApp:iin. 
 
 
 
                 Päätös 23§:     Päätettiin järjestää nuorille kysely sekä arvonta 
 
 

11  Lausuntopyyntö lukiodiplomiselvityksestä  

  

 
 
 
         Ehdotus:        Muodostetaan työryhmä lausuntopyynnön käsittelemiseen 

 
 
 
 
                 Käsittely:          Rasmus Hakala kertoo opetus- ja kulttuuriministeriön antaneen 
                                      eri tahoille mahdollisuuden lausua lukiodiplomiselvityksestä. 
                                      Rasmus Hakala ehdottaa työryhmää, joka vastaisi  
                                      lukiodiplomiselvityksessä mukana olleisiin kysymyksiin. Rasmus 
                                      Hakala, Maia Majabacka, Kaarlo Noponen ja Otto Tammi ovat 
                                      kiinnostuneita asiasta. 
 
 
 
 
                   Päätös 24§:     Perustettiin työryhmä vastaamaan lukiodiplomiselvityksen 
                                    kysymyksiin. 
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12  Rahoitusta kestävään kehitykseen-hanke  

  
         Ehdotus:       Keskustellaan Nuorisovaltuuston osallistumisesta hankkeeseen 

 
 
                 Käsittely:           Rasmus Hakala kertoo, että NuorisoLeader on järjestänyt 
                                      ”Rahoitusta kestävään kehitykseen” kamppanjan, jossa vähintään 
                                      kolmen 12-25-vuotiaan joukko, kaupungin nuorisotoimi tai järjestö,  
                                      voi hakea rahoitusta hankkeelleen. Rasmus Hakala kertoo 
                                      hakuajan päättyvän 31.12.2021, joten asian voi siirtää tulevalle 
                                      nuorisovaltuustolle. Eino Koskinen kannattaa ideaa.   
 
 
 
                    Päätös 25§:     Siirretään hankkeeseen osallistuminen tulevalle nuorisovaltuustolle. 
 
 
 
 
 
 
 
 

13  Nuorisotyöntekijöiden kuulumiset  

  
         Ehdotus:      Kuullaan nuorisotyöntekijöiden kuulumiset 

 
 
                 Käsittely:         Eemil Heimo kertoo, että nuorisopalvelut ovat aloittaneet kesän 
                                     aktiviteettien suunnittelemisen. Nuorisotilat ovat Kaarinassa 
                                     edelleen auki, vaikka esimerkiksi Paimiossa ne ovat suljettuja. 
                                     Rasmus Hakala kysyy, onko hänen tekemänsä lausunto käsitelty. 
                                     Eemil Heimo lausunnon olevan käsitelty. Käsittelyssä tuli ilmi, että 
                                     suurin haaste toistuvien hyvinvointikyselyiden järjestämisessä 
                                     on koulujen erilaisuus. Eemil Heimo kertoo, että  
                                     lähitulevaisuudessa jokaisen koulun 7-luokkalaisilta kysytään 
                                     koronan vaikutuksista ja koronaan suhtautumisesta. Eemil Heimo 
                                     sanoo tuovansa yhteenvedon kyselystä seuraavaan kokoukseen. 
                                     Eino Koskinen kysyy, miksi kysely koskee vain 7-luokkalaisia. 
                                     Eemil Heimo kertoo, että joka kuukausi kesään asti järjestetään 
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                                     teemakuukausi yhdelle luokka-asteelle, Helmikuun teema on  
                                     7-luokkalaisten ryhmäytyminen. 
 
 
                    
 
            Päätös 27§:  Nuorisovaltuusto merkitsee asian tietoonsa saatetuksi    
 
 
 

 
 
14  Ilmoitusasiat 

 
 
 
14.1   Lautakuntien kuulumiset 

 
 
                    Ehdotus:        Kuullaan lautakuntien kuulumiset  

 
 
                Käsittely:        Otto Tammi ja Katrina Puranen kertovat, että kaupunginkehitys- 
                                   lautakunnassa ja henkilöstölautakunnassa ei käyty nuoriso- 
                                   valtuustoa koskevia asioita. Maia Majabacka kertoo, että ympäristö- 
                                   lautakunnan kokouksessa käytiin läpi ilmasto-ohjelmaa. Eino  
                                   Koskinen kertoo, että Sosiaali- ja terveyslautakunnassa keskusteltiin 
                                   koronasta ja rokotteista. Elsa Tuominen kertoo, että vapaa-ajan 
                                   lautakunnan kokouksessa käsiteltiin taidetta ja nuorisovaltuuston 
                                   aloitetta. Elsa Tuominen kertoo, että virkamiehet selvittävät kumman 
                                   lautakunnan alaisuuteen salialoite kuuluu. Petteri Paju kertoo 
                                   teknisen lautakunnan kokouksessa tulleen esille salialoitetta 
                                   käytäessä, että Kaarina tarvitsisi uuden kaupungin kuntosalin. 
                                   Petteri Paju kertoo, että kokouksessa mietittiin muun muassa  
                                   etusetelien myöntämistä yksityisille kuntosaleille julkisten 
                                   kuntosalien käytön lisäksi.  
 
 
 
                   Päätös 28§: Nuorisovaltuusto merkitsee asian tietoonsa saatetuksi. 
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14.2   Kaupunginvaltuuston kuulumiset 

 

                 Ehdotus:           Kuullaan kaupunginvaltuuston kuulumiset 

                
              Käsittely:         Kaupungivaltuustolla ei ole ollut kokousta. 
                    
                   

                Päätös 29§:       Nuorisovaltuusto merkitsee asian tietoonsa saavutetuksi. 
 
 
 
14.3   Lounais-Suomen piiri ja Nuorisovaltuustojen liitto 

 
  
             Ehdotus:           Kuullaan Lounais-Suomen piirin ja Nuorisovaltuustojen liiton 
                                  kuulumiset 
 
 
 
               Käsittely:         Lounais-Suomen piiriltä ja Nuorisovaltuustojen liitolta ei ole tullut 
                                  uusia ajankohtaisia asioita               
                                   
 
 
 
               Päätös 30§:      Nuorisovaltuusto merkitsee asian tietoonsa saatetuksi 
 
 
 
15  Muut asiat  

 
Kokous päätettiin ajassa 18.42 
 
 

  
 


